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KOMISIA PRE ŽIVOTNÉ PROSTREDIE A KLIMATICKÚ ZMENU 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy  

 
  

Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie a klimatickú zmenu MsZ 
(ďalej aj ako ,,Komisia“), ktoré sa konalo dňa 03. 04. 2023 o 16:00 

 
 
Prítomní: 
Jakub Kuruc, Igor Polakovič, Mgr. Michal Sabo, Ing. Jakub Mrva, Mgr. Matúš Čupka, 
Mgr. Martin Vlačiky, PhD., Mgr. Vladimír Mokráň, Ing. Lenka Milincká, Ing. Veronika 
Hagovská, Samuel Achberger, MSc., Mgr. Lucia Szabová 
 
 
Ospravedlnení: 
- 
 
 
Neprítomní: 
- 
 
 
Začiatok rokovania: 16:00 hod. 
  
Zasadnutie otvoril a viedol Jakub Kuruc, predseda Komisie. 
  
Návrh programu v pozvánke:  
1. Otvorenie 
2. Vrecový zber odpadu realizovaný v roku 2023 
3. Rôzne 
  
 
Komisia bola uznášaniaschopná od 16:10 v počte 11 členov. Komisiou bol schválený  
návrh programu v zmysle pozvánky. Doplnenie alebo vyradenie bodov z programu je 
možné po jeho schválení. 
 
Hlasovanie:   
prítomní: 11, za: 11, proti: 0, zdržal sa: 0  
 
V rámci otvorenia rokovania sa predstavili noví členovia Komisie – neposlanci. 
 
 

K bodu 2 
Vrecový zber odpadu realizovaný v roku 2023 

 
Prezentujúci: Vladimír Lukáč, Katarína Bednáriková 
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Vladimír Lukáč zo spoločnosti OLO a. s. predstavil Komisií dôvody, pre ktoré plánuje 
spoločnosť OLO a. s. znížiť zber triedeného vrecového odpadu z frekvencie 2x mesačne 
na 1x mesačne, resp. každých 28 dní. Vladimír Lukáč opísal legislatívne povinnosti mesta 
Bratislava, pravidelnosť prehodnocovania trás vozidiel (,,rajonizáciu“), finančné dopady 
zmeny frekvencie zberu na rozpočet mesta Bratislava a plány OLO a. s. ohľadom zberu 
triedeného odpadu do budúcnosti. 
 
Členovia Komisie sa zhodli, že preferujú, aby sa frekvencia zberu triedeného odpadu 
nezmenila. Členovia Komisie položili Vladimírovi Lukáčovi sériu otázok, ktoré zodpovedal 
a na vyžiadanie členov Komisie zašle Vladimír Lukáč členom Komisie dodatočne 
nasledovné: i) údaje o naplnenosti áut, ktoré zvoz odpadu vykonávajú, ii) údaje o trase 
vozidiel pri zbere v daný deň (koľkokrát je vozidlo po tej istej trase v daný deň otočené), 
iii) finančnú kalkuláciu nákladov na druhý zvoz v mesiaci, ktoré podľa slov Vladimíra 
Lukáča činia 800 000 eur, iv) behaviorálnu analýzu vo vzťahu k recyklácii, ak takou 
spoločnosť OLO a. s. disponuje, resp. dáta o správaní občanov, na základe ktorých sa 
spoločnosť OLO a. s. k zmene frekvencie zberu triedeného odpadu rozhodla. 
 
Vladimír Lukáč aj Katarína Bednáriková vidia cestu aj v zmene frekvencie zberu časti 
triedeného odpadu (napr. papier by bol zbieraný menej často ako plast) a tiež 
v sezónnosti zmeny frekvencie zberu (napr. v letných mesiacoch by bol zber 
intenzívnejší ako v zimných). Všetky zmeny musia byť vykonané na základe analýzy 
správania občanov a vyčíslené na finančné dopady zmeny.  
 
Na základe diskusie požiadali členovia Komisie Katarínu Bednáriková o zaslanie: i) 
legislatívy, ktorá upravuje štandardy zberu odpadu, ii) analýzy vytriedenosti odpadu 
(údaje o čistote vyzbieraného triedeného zberu).  
 
Komisia o bode číslo 2 nehlasovala.  
 
 

K bodu 3  
Rôzne  

  
Predseda komisie vysvetlil novým členom Komisie spôsob fungovania a komunikácie 
v rámci Komisie.  
 
Noví členovia Komisie predstavili témy, ktorým by sa chceli v rámci svojho pôsobenia 
v Komisií venovať. Veronika Hagovská sa plánuje venovať téme vratných pohárov na 
verejných podujatiach tak, aby hlavné mesto zastrešovalo prenájom vratných 
pohárov so servisom k údržbe.  
 
Michal Sabo informoval členov Komisie o svojich súčasných iniciatívach, ktorým sa 
v rámci životného prostredia venuje. 
 
Mesto Bratislava vybrali do skupiny 100 miest, ktoré sa budú v rámci misie Európskej 
únie - 100 climate-neutral and smart cities snažiť byť do roku 2030 klimaticky 
neutrálne. V nadväznosti na túto informáciu sa Lucia Szabová zaujíma o plán mesta 
Bratislava na naplnenie tohto cieľa. Samuel Achberger by rád získal sumár stratégií 
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mesta Bratislava a jeho príspevkových organizácii vo vzťahu k naplneniu cieľa 
klimatickej neutrality do roku 2030.  
 
O 17:30 hod. bola komisia ukončená.  
 
 
 

___________________________ 
Jakub Kuruc 
predseda Komisie  

 
 
Zapísal:  
 
___________________________ 
Mgr. Eva Házyová 
tajomníčka Komisie 
 
v Bratislave, dňa 03. 04. 2023 


